
 

 

 
Verslag bestuursvergadering 22/09/2023 
 
1. Aanwezig en bijkomende agendapunten 

Aanwezig: Rumo Adriaenssens – Guido Goderis – Monique Haneveer - Johnny Lekens – 

Amy Mcghee - Peggy Vansantvoet – Sonja Vanherck – An Luyten – Arne Cosyns – Rein 

Dillen (online) - Evi (secret). 

 

Bijkomende agendapunten: geen 

 

De nieuwe bestuursleden hadden een infomeeting vooraf aan de vergadering. 

De structuur van DSV en BDSF werden toegelicht en ook de rol van Sport Vlaanderen. 

Daarnaast ook nog praktische regelingen. 

De nieuwe bestuursleden geven aan de federatie te willen leren kennen. Evi zal de info 

van activiteiten bezorgen waarop ze eventueel aanwezig kunnen zijn. 

 

Dit verslag is aanvullend op de presentatie van de vergadering. 

 

2. Verslag 25/05/2023 

Er zijn geen opmerkingen doorgegeven.  

De verslagen zijn goedgekeurd. 

Beleidsplan werd via mail goedgekeurd 

 

3.  Bestuursvergaderingen 2023-2024 

Rol als bestuurslid 

Het bestuursorgaan heeft een verantwoordelijke functie waarbij de personeelsleden wel 

autonoom moeten kunnen blijven werken. Het komt erop aan om hierin een 

congruentie te vinden. 

Plan van aanpak 

Per vergadering zal er een commissiewerking en een algemene werking bekeken 

worden. Het verantwoordelijke personeelslid bereidt dit samen voor met de 

verantwoordelijke bestuurder. 

Belangrijk is te weten: huidige situatie, finance hieraan gekoppeld, toekomst 

Voorstel: 

Vergadering 2 – Docentenwerking (docentencom SLS/AD) en Communicatie  

Vergadering 3 – agendapunten: Clubwerking (clubcommissie) en Marketing  

Vergadering 4 – agendapunten: wedstrijden/events (sportcommissie en 

wedstrijdcommissie) en Internationale werking 

                                                       

  Data 

  - volgende vergadering: vrijdag 17/11/2023 – 14u 

  - beleidsdag: vrijdag 12 januari 2024 

  - Bestuursvergadering + Algemene Vergadering: maart 2024 

 



 

 

  Praktisch 

  Info en verslagen worden via mail verstuurd en via de teamslink.   

  Bestuurders proberen of dit handig is. Mocht dan niet zijn, kan de info mogelijk via 

  SharePoint gedeeld worden. 

 

4. Beleidsplan 2025-2028 

Enkele bestuursleden geven aan actief te willen meewerken aan het beleidsplan. 

Anderen kunnen via de commissie op hun domein input geven. 

Belangrijk hierin blijft de samenwerking met de personeelsleden. 

Info over beleidsplan zal bezorgd worden en een apart vergadermoment zal gepland 

worden. 

 

5. Update 

    Cijfers werden overlopen. Enkele opmerkingen/bedenkingen: 

     - Niet-gediplomeerde lesgevers, hoe kunnen we meer gediplomeerde lesgevers krijgen? 

       Inspelen op de huidige maatschappij en werking in de clubs. 

     - Social media: relatief weinig volgens op Instagram. DSV heeft Tiktok maar werkt hier  

       niet actief mee. Social media is een fulltime job als dit consequent moet gebeuren. 

       Bestuursleden kunnen antennes zijn voor het oppikken van mooie verhalen. 

     - Finance: overzicht van balans en resultatenrekening worden meegestuurd met het 

       verslag. In de toekomst kan er gedacht worden aan een financieel overzicht aansluitend  

       aan het beleidsplan. 

 

6. BDSF 

     Co-voorzitter Michael Calloens is gaan jureren en organiseert een FWBDS- wedstrijd  

     bij een andere organisatie die niet in lijn is met WDSF. Dit zorgt op dit moment voor een 

 conflictsituatie. Er loopt op dit moment een intern onderzoek binnen het BDSF dagelijks  

     bestuur waarbij gezocht wordt naar een oplossing. 

 

7. Varia 

     campagne: #lifeisdance 

     Mooi filmpje, de ‘call to action’ aan het einde is zeer kort. 

     Is er een promotiebudget voorzien? Ja, €1750. 

 

Er waren geen belangenconflicten in deze vergadering. 

Verslaggeving: 

Evi Janssen 

Directeur Danssport Vlaanderen 


